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Abstract (en)
The arrangement has a radial arm (10) joining a circular ferrule (11) with another concentric ferrule, and connections connecting the arm with the
circular ferrule. The connections have an axle (21) traversing holes (20), where the axle is equipped with holes (24). The connections have spacers
(26) arranged on both sides of the arm between the axle and the circular ferrule. Holes traverse the circular ferrule and the spacers, and form
alignments with the holes (24). Bolts (33) traverse the alignments, and tighten the circular ferrule, axle and spacers, and are disjointed from the arm.

Abstract (fr)
L'assemblage de raccordement d'un bras (10) à une virole (11) s'effectue essentiellement par des pièces d'axes (21) traversant le bras et les
entretoises (26) entre les pièces d'axes et la virole et les boulons d'assemblage (32). Le montage et le démontage sont faciles, même dans des
encombrements très réduits, le raccordement est léger et dépourvu d'efforts internes élevés et une bonne précision de position est obtenue.
Application aux stators à une virole extérieure et, un moyeu intérieur et des bras radiaux de liaison, qu'on rencontre dans certaines turbomachines
comme dans l'aéronautique.
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